

Financial Offer: Supply Scratch cards of Communication facilities for Erbil Office

العرض المالي : تجهيز بطاقات الخدش لتعبئة وسائل الاتصال لمكتب اربيل

#	Item Description مواصفات المادة	Unit الوحدة	Estimated Quantity / Month الكمية المقدرة شهريا	Unit Price in USD سعر الوحدة بالدولار الامريكي	Total Price in USD سعر الكلي بالدولار الامريكي
1	Asiacell Scratch card IQD 10,000	Each	30		
2	Asiacell Scratch card IQD 5,000	Each	15		
3	Korek Scratch card IQD 10,000	Each	150		
4	Korek Scratch card IQD 5,000	Each	60		
5	Fastlink Scratch Cards IQD 39,000	Each	27		
Grand Total Amount in USD المجموع الكلي بالدولار الامريكي					

NOTE:

- 1- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 2-Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer
- 3- The must be included deliver of the goods to ERBIL Blumont Office
- 4-All the providnig works should be conducted according to instructions of the Orgnization supervisor
- 5- **Scratch card type is requested not the paper (E-Voucher) type.**
- 6-**Blumont will order quantities on a monthly basis or as needed through a order letter addressed to the supplier**

ملاحظة:

- 1- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة..
- 2- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات
- 3- يجب تضمين التسليم المواد الى مكتب بلومونت في محافظة اربيل
- 4- يجب أن تتم جميع أعمال تجهيز بناء على تعليمات مشرف المنظمة
- 5- نوع بطاقة الخدش مطلوبة و ليس النوع الورقي (القسيمة الالكترونية).
- 6-بلومنت سوف تطلب الكميات على اساس شهري او حسب الحاجة من خلال خطاب طلب موجة الى المورد

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____